

10.06.2008 14:53



## **Bilfinger Berger AG: Veröffentlichung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG mit dem Ziel der europaweiten Verbreitung**

### **Bilfinger Berger AG / Veröffentlichung einer Mitteilung nach § 21 Abs. 1 WpHG (Aktie)**

Veröffentlichung einer Stimmrechtsmitteilung, übermittelt durch die DGAP - ein Unternehmen der EquityStory AG.

Für den Inhalt der Mitteilung ist der Emittent verantwortlich.

-----

Die UBS AG, Zürich, Schweiz hat uns gemäß § 21 Abs. 1 WpHG am 09.06.2008 mitgeteilt, dass ihr Stimmrechtsanteil an der Bilfinger Berger AG, Mannheim, Deutschland, ISIN: DE0005909006, WKN: 590900 am 03.06.2008 durch Aktien die Schwelle von 3% der Stimmrechte unterschritten hat und nunmehr 2,21% (das entspricht 820930 Stimmrechten) beträgt. 0,19% der Stimmrechte (das entspricht 71083 Stimmrechten) sind der Gesellschaft gemäß § 22 Abs. 1, Satz 1, Nr. 1 WpHG zuzurechnen.

10.06.2008 Finanznachrichten übermittelt durch die DGAP

-----

Sprache: Deutsch  
Emittent: Bilfinger Berger AG  
Carl-Reiß-Platz 1-5  
68165 Mannheim  
Deutschland  
Internet: [www.bilfinger.de](http://www.bilfinger.de)

-----  
Ende der Mitteilung

DGAP News-Service

-----

10.06.2008 14:53



## **Bilfinger Berger AG: Release according to Article 26, Section 1 of the WpHG [the German Securities Trading Act] with the objective of Europe-wide distribution**

**Bilfinger Berger AG / Release of an announcement according to Article 21, Section 1 of the WpHG  
[the German Securities Trading Act] (share)**

Release of a Voting Rights announcement, transmitted by DGAP - a company of EquityStory AG.  
The issuer is solely responsible for the content of this announcement.

-----

On June 09, 2008 , UBS AG, Zürich, Schweiz has informed us according to Article 21, Section 1 of the WpHG that via shares its Voting Rights on Bilfinger Berger AG, Mannheim, Deutschland, ISIN: DE0005909006, WKN: 590900, have fallen below the 3% limit of the Voting Rights on June 03, 2008 and now amount to 2.21% (this corresponds to 820930 Voting Rights). According to Article 22, Section 1, Sentence 1, No. 1 of the WpHG, 0.19% of the Voting Rights (this corresponds to 71083 Voting Rights) is to be attributed to the company.

10.06.2008 Financial News transmitted by DGAP

-----

Language: English  
Issuer: Bilfinger Berger AG  
Carl-Reiß-Platz 1-5  
68165 Mannheim  
Deutschland  
Internet: [www.bilfinger.de](http://www.bilfinger.de)

End of News

DGAP News-Service

-----